
PROTOKÓŁ  

 z obrad IX. posiedzenia Rady Osiedla Siekierki 

 jednostki niższego rzędu w Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy  

w dniu 10.I. 2023 r. 

 

Posiedzenie Rady odbyło się w Sali Domu Kultury Dorożkarnia przy ul. Siekierkowskiej 28  

(Lista obecności, Porządek obrad IX. sesji RO, stanowi załącznik do protokołu)    
 

Ad 1. Otwarcie obrad.  

Przewodnicząca Renata Wardecka otworzyła  IX. Posiedzenie Rady Osiedla Siekierki, jednostki 

niższego rzędu w Urzędzie Dzielnicy Mokotów m.st. Warszawy.  

 Ad. 2. Przyjęcie  porządku obrad.  

Członkowie Rady jednogłośnie przyjęli porządek obrad.   

Ad. 3. Przyjęcie protokołu nr 8/2022 z VIII. Posiedzenia Rady Osiedla Siekierki (z dnia 29 listopada 2022 r.)  

Członkowie Rady jednogłośnie, bez poprawek,  przyjęli  protokół nr 8/2022  z posiedzenia RO,  

w dniu  29 listopada 2022 r.  

Ad. 4.  Omówienie tematów pisemnych wniosków/interwencji skierowanych tematycznie (na przestrzeni 

minionych dwóch  miesiąca) do urzędów i instytucji i otrzymanych od nich informacji i odpowiedzi.   
 

Rada w dalszym ciągu nie otrzymała odpowiedzi na pisma wysyłane do urzędów i instytucji państwowych. 

 Ad.5. Omówienie bieżących „interwencji” lokalnych z udziałem przedstawicieli Rady Osiedla Siekierki. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o kolejnej zmianie w harmonogramie modernizacji ul. Bartyckiej. 

Przebudowa ulicy ponownie  została przesunięta w czasie. Pieniądze na realizacje tej inwestycji 

zagwarantowane są w Wieloletniej Prognozie Finansowej, niemniej przebudowa nie rozpocznie się  szybko.  

 Ad. 6. Sprawy bieżące i wolne wnioski (w tym przedstawienie tematów sygnalizowanych  przez mieszkańców). 

Radni zwrócili uwagę na nieczynne w weekendy  boisko szkolne przy  ul. Gościniec. Zdecydowanie uznając, 

iż wyremontowany obiekt powinien być dostępnym dla młodzieży nie tylko w dni powszednie dostrzegając 

także istotny brak oświetlenia, nadto uniemożliwia korzystanie z niego w godzinach wieczornych. 

Zgodnie z obietnicą wyremontowany został pomnik poświęcony Poległym Żołnierzom podczas II Wojny 

Światowej przy ul. Rodzynkowej. Radni jednak zwrócili uwagę  na brak ławki przy pomniku. 

Brak ławek odczuwany jest również na całym osiedlu Siekierki. Brakuje ich  zwłaszcza na ul. Batalionu 

AK Bałtyk,  głównym ciągu pieszych dla matek z małymi dziećmi do okolicznych przedszkoli. 

Pan Grzegorz Arent poinformował, iż sugestie i  uwagi, które, jako przedstawiciel RO złożył 

uwzględnione zostaną w raporcie TEMPO 30. 

Ad.7 Zamknięcie obrad.  

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Renata Wardecka zamknęła IX. posiedzenie 

Rady Osiedla Siekierki. 

Następne posiedzenie Rady zaplanowano na dzień 07 marca 2023. 

 

Opracowała:       

/Izabela Wasilewska-Kośla/                           

 


